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关于 CCP 组织的活动预告 

CCP Notice 
 

2017 年 11 月 7 号星期二 CCP 將举行中国茶艺课。 我们邀请阿素女士再

来給我們一次茶艺课。內容包括：如何使用盖碗泡茶，以及盖碗适用于

何种茶；紫砂壶怎样泡茶好喝，适合于哪类茶的冲泡；飘逸杯的使用方

法；最后介绍一款赏茶用具闻香杯，以及怎样用闻香杯闻香。欢迎会员

和非会员来！ 

 

7th November 2017 Tuesday: CCP has organised Chinese Tea making lesson 

given by Ms Sue. Brief introduction: How to use bowl lid brew teabag and the 

bowl lid suitable for what kind of tea; Purple sand teapot how to brew tea 

delicious and what kind of tea is suitable for brewing; How to use the elegant 

cup. Finally introduced a smell incense cup, and how to use the incense cup for 

smell. Both members and non-members are welcome. 

 

收费：会员每人两镑，非会员每人三镑。欢迎大家带拿手小菜来聚餐，

凡未带美食者，每人多交三镑。 

 

Costs: Member £2 each Non-Members £3 each. Please bring a main course 

along to share with the group. Those who are unable to bring any food along 

will either pay an additional £3 per person towards the cost of food provided by 

CCP. 

 

Programme节目时间表: 

10:30am    CCP opens                  活动开始 

10:45am - 12:30pm  Chinese Tea making       中国茶艺课 

12:30pm - 2:00pm        Lunch         午餐 

 

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 

9AT 

联絡人/Contact：孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk 

or via CCP wechat group 

http://www.cawoking.org.uk/
mailto:ccp@cawoking.org.uk

